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In Memoriam
Heerlen
2022, B.Maas, 91 jaar
6 januari, A.J.W. Hollegien-Tiebot, 83 jaar
18 januari, E.M. Beijers-Selhorst, 92 jaar

Oost-Gerlderland
17 januari, J.F. Westdijk-van Hees, 86 jaar

Venlo
2024, R.Leen, 87 jaar

Twente
J. Lunenberg
A. van Gemmert
E.J. Gorkin
H. Seinen

Venlo
B. Doornkamp

Zwolle
K.H. Randeraat
J .de Vries
F. de Vries-Pieterson
P.M. Koomen

Welkom

Reactie bestuur BGV op

“Nieuw jaar nieuwe kansen” 
in Met Pensioen 2-2024

Het stuk “Nieuw jaar nieuwe kansen” in Met Pensioen 2, geschreven door 
Hans Zuijkerbuijk is door hem op eigen titel geschreven. Het bestuur van 
de BGV staat niet achter de wijze waarop hij naar het bestuur van het pen-
sioenfonds kijkt.
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Het is nu februari als ik dit schrijf. Ook wel sprokkel, 
schrikkelmaand, kortemaand, slijkmaand, of regen-

maandgenoemd en tevens de kortste maand van het jaar.
Het gekrakeel over het nieuwe pensioenstelsel is weer los-
gebarsten. Het overschreeuwen door de onderhandelaars 
voor een nieuw te vormen coalitie geeft alleen maar ver-
traging. Van een stelsel tot stand gekomen door overleg 
tussen vakbonden, werkgevers en pensioenfondsen. En 
gesanctioneerd door de 1e en 2e Kamer. Ik vind het zor-
gelijk.
Rail & OV neemt meer tijd voor een verantwoorde over-
gang. Zorgvuldigheid voor alles.
We gaan even terug in de tijd, hoe de eerste Dordtse Auto-
bus Dienst is ontstaan.
Met ingang van het verschijnen van deze MP hebben we 
weer een vaste columnist. En wel van Otto Reiziger. Otto 
van harte welkom.

Ook Sjef is weer van de partij en gunt ons weer een blik in 
de keuken van het VerantwoordingsOrgaan. 
Op mijn dagelijkse wandeling zie ik weer de krokus, 
sneeuwklokjes en narcissen in volle bloei en hier word ik 
dan toch een beetje blij van. 

Zal nog 9 keer Met Pensioen verzorgen als redacteur en 
dan stop ik met de redactie. Hoop dat er een opvolger ge-
vonden is, want mijn besluit om in maart 2025 te stoppen 
staat vast. Dus bij deze een oproep voor een opvolger.

Jan Westerhuis

Even terugkomend op MP2, de redactie heeft verzuimd om te 
vermelden dat het stuk “Nieuw jaar nieuwe kansen” geschre-
ven is op eigen titel.

Van uw voorzitter
Nou een echte winter hebben we tot nu toe niet gehad. 

Ik kan nog wel de winters van ‘62/ ‘63 ‘73’en ’80 herin-
neren. In 63 moest ik in militaire dienst. Nou het was steen-
koud op de slaapzaal.
Toen ik in ‘65 bij NS begon weet ik nog wel dat je met een 
wisselbezem het spoor in gestuurd werd om het ijs uit de 
wisseltongen te vegen. Wat later zat ik op station Leid-
schendam en daar hoorde een brug bij. Stond je met een 
gasbrandertje de zogenaamde schieters (beveiligingen 
waarmee de brug vergrendeld werd) het zaakje los te 
branden. En als je pech had moest ja na het sluiten weer 
opnieuw beginnen om te zorgen dat de schieters weer 
op z’n plaats kwamen. Als het tegenwoordig een beetje 
vriest wordt er al niet meer gereden. En ook niemand weet 
meer wat een schieter en een wisselbezem is. Ook ben ik 
met 15 graden vorst wel eens langs de baan gestuurd om 
een handbediende bovenleidingschakelaar om te zetten 
zodat er een zogenaamde ijzelschakeling kon worden uit-
gevoerd. Dan ging er veel extra stroom door de bovenlei-
ding en smolt de ijzel van de bovenleiding af. Daarna weer 
terug om de schakelaar weer om te zetten. Maar dat is dus 
allemaal niet meer.
Ik las in MP 2 over de knuppelaar. In de jaren dat ik op 
Rotterdam IJsselmonde, Rotterdam Noord toen daar nog 

geheuveld werd en later Kijfhoek rondliep heette de knup-
pelaar de KARAAP. Maar goed, genoeg over het verleden. 
Afgelopen week kreeg ik van het bestuur van Rail&OV 
het bericht dat het pensioenfonds niet per 1 januari 2025 
overgaat naar het nieuwe fonds. De redenen zijn me nog 
niet helemaal duidelijk. Als u wilt weten waar er over ge-
schreven is, kijk dan even op de website van het fonds.
Of misschien krijg ik de redacteur wel zo ver dat hij de tekst 
opneemt in Met Pensioen 3.
Gisteren, 8 februari, was ik in Roosendaal om de voorzit-
ter een BGV-speldje in zijn mik te prikken. Hij is namelijk 
10 jaar voorzitter. Dat festijn laat ik me niet ontzeggen dus 
met de trein naar Roosendaal gesjeesd. Het betuwelijn-
tje begon al met 10 minuten vertraging dus ik moet snel 
doorstappen om mijn aansluiting te halen. Maar dat zijn 
we als reizigers tegenwoordig wel gewend. Maar waar het 
mij om gging is dat ik blij verrast was toen ik daarbinnen 
kwam. Het was ook jaarvergadering en toch zaten er een 
35 leden. En ze hebben ook nog eens een voltallig be-
stuur! Chapeau!

Dit was het wel weer, ik ga nu stofzuigen en kom over een 
maand weer terug.

 Jan Sletterink

Van de redactie
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Hoewel de nieuwe Pensioenwet op 1 juli vorig jaar is 
ingegaan en sociale partners en pensioenfondsen 

druk bezig zijn met de voorbereidingen van de over-
gang naar het nieuwe pensioenstelsel, staat het onder-
werp pensioen inmiddels weer bovenaan de politieke 
agenda.

Niet onlogisch: was er toen vorig jaar over de wet werd 
gestemd zowel in de Eerste als in de Tweede Kamer spra-
ke van een meerderheid van bijna tweederde, na de ver-
kiezingen van 22 november liggen in ieder geval in de 
Tweede Kamer de kaarten inmiddels flink anders: daar 
hebben de partijen die vorig jaar tegen stemden nu de 
meerderheid. En van de partijen die op dit moment een 
poging doen om tot een nieuw kabinet te komen, stem-
den zelfs drie van de vier tegen de wet.

Zowat meteen na de installatie van de nieuwe Tweede 
Kamer vroeg Agnes Joseph, pensioenwoordvoerder van 
Nieuw Sociaal Contract (de partij van Pieter Omtzigt), 
dan ook een debat over de nieuwe wet aan. Omdat zij 
daarvoor steun kreeg van de meerderheid van haar nieu-
we collega’s, moest minister Schouten deze week aan de 
bak.

De dag voor het debat sprak Koepel-voorzitter John Ker-
stens met de minister. Op haar verzoek.

Kerstens: ‘Ik heb de minister duidelijk gemaakt dat ze 
alleen kan voorkomen dat de fundamenten van haar 
nieuwe wet in gruzelementen vallen als ze echt iets laat 
zien op het onderwerp waar het allemaal om begonnen 
is: koopkrachtige pensioenen. Doet ze dat niet of onvol-
doende, dan roept ze zaken die haar wet grondig aantas-
ten en waar ze absoluut niet op zit te wachten als bijvoor-
beeld de plicht om per pensioenfonds een referendum 
te houden over zich af.’

Kerstens zette daarom nog eens uiteen wat de hoofd-
doelstelling van de Koepel Gepensioneerden en haar 
collega-seniorenorganisaties in de Seniorencoalitie is: 
dat in het nieuwe stelsel serieus werk wordt gemaakt 
van het koopkrachtig maken van de pensioenen, zodat 
die straks anders dan nu (in normale omstandigheden) 
meegroeien met de inflatie en een eind komt aan het 
voortdurende koopkrachtverlies van gepensioneerden. 
Pensioenfondsen moeten daartoe meer mogelijkheden 
krijgen. Daarnaast hield Kerstens een pleidooi om vereni-

gingen van gepensioneerden opnieuw hoorrecht toe te 
kennen als vakbonden en werkgevers na hun oorspron-
kelijke transitieplan opnieuw om tafel gaan (bijvoorbeeld 
omdat de omstandigheden zijn veranderd). Tevens gaf 
hij aan dat verenigingen van gepensioneerden zich pas 
een goed oordeel kunnen vormen over het koopkrachtig 
worden van pensioenen in het nieuwe stelsel als duide-
lijk is hóe men dat wil gaan bereiken. Veel transitieplan-
nen zeggen daar weinig over, ‘omdat dat aan het bestuur 
van het pensioenfonds is’.

Eerder al hadden de Koepel en haar collega-organisaties 
(ANBO-PCOB, NOOM en SOMNL) politieke partijen op de 
hoogte gesteld van hun wensen. Dat leidde onder meer 
tot de toezegging in het debat dat verenigingen van 
gepensioneerden inderdaad opnieuw gehoord moeten 
worden als vakbonden en werkgevers een tweede keer 
om tafel gaan. De minister gaf ook aan het logisch te vin-
den dat verenigingen van gepensioneerden zicht krijgen 
op hoe sociale partners en pensioenfondsen denken 
koopkrachtige pensioenen te realiseren.

Grote onbekende in de hele discussie blijft voorlopig 
natuurlijk wat PVV, NSC, BBB en VVD op het gebied van 
pensioenen afspreken in een eventueel regeerakkoord. 
Duidelijk is dat de VVD, die als enige van de in gesprek 
zijnde partijen voor de wet stemde, niet zit te wachten 
op aanpassing laat staan intrekking ervan. Maar toen hij 
in het debat daarnaar werd gevraagd, kon VVD-woord-
voerder Thierry Aartsen niet anders dan aangeven dat 
pensioen voor de VVD geen ‘breekpunt’ is. Overigens viel 
in het debat ook het verschil in opstelling tussen BBB en 
PVV enerzijds en NSC anderzijds op. Daar waar de eerste 
twee partijen de wet willen intrekken (en de voorberei-
dingen bij pensioenfondsen om over te stappen nu stop 
willen zetten, een voorstel van de SP), zet de partij van 
Omtzigt in op aanpassing ervan.

Wordt vervolgd.

Pensioenen weer bovenaan politieke agenda
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Ik wil in deze bijdrage in gaan op 
het onderwerp waar het VO de af-

gelopen tijd druk mee is geweest.

Dit is, u raadt het al; De voorbereiding 
naar het nieuwe pensioenstelsel, ik 
heb daar in eerdere bijdragen al het 
een en ander over gemeld. 

De stand van zaken op dit moment is 
dat het bestuur een dezer dagen (het 
is nu 10 oktober) de resultaten krijgt 
van de uitkomst van het overleg tus-
sen de Sociale partners die de Pensi-
oentafel vormen.

Kan het bestuur van het pensioen-
fonds akkoord gaan met deze resul-
taten en zal het bestuur, de opdracht 
van de sociale partners aanvaarden.

Vervolgens komt het bestuur met 
het voorgenomen besluit naar het 
VO om aan hen een advies te geven 
over dit besluit. In dat voorgenomen 
besluit is ook opgenomen het be-
langrijkste onderwerp voor het VO, 
“het invaren”. 

Over dit belangrijke onderwerp heeft 
de wetgever aan het VO de bevoegd-
heid “verzwaard advies” gegeven.
Waarom heeft de wetgever deze be-
voegdheid aan het VO toegekend? 
Omdat hier sprake is van een “collec-
tieve waardeoverdracht”. 

Het grootste gedeelte van het ver-
mogen van het fonds wordt over-
gemaakt naar de individuele potjes 
van de deelnemers, (dit zijn degene 
die op dit moment pensioen opbou-
wen), naar de gepensioneerden, (dit 
zijn degene die al pensioen hebben 
opgebouwd) en naar al degene die 
een uitkering hebben van het fonds, 
(nabestaande pensioen e.d.). 

En waarom is dit dan zo belangrijk? 
Omdat dit zo moet gebeuren zodat 

er niemand nadeel van onder vindt, 
het moet evenwichtig zijn, een even-
wichtige belangenafweging, is de 
term die steeds genoemd wordt.

Ik noem met opzet “het grootste deel” 
van het vermogen, omdat er ook een 
klein gedeelte gaat naar andere doe-
len, zogeheten compensaties.  

Door de wet verplichte de operati-
onele compensatie, de kosten voor 
de uitvoering van het nieuwe stelsel. 
Maar ook, verschillend voor elk pen-
sioenfonds, de compensatie voor de 
afschaffing van de doorsneepremie.

Dit is een ingewikkeld onderwerp, 
maar het zit zo dat jongeren in dit 
huidig pensioenstelsel meer premie 
betalen dan andere oudere deelne-
mers. 
Dat wordt recht getrokken als de 
deelnemers ouder worden en dus 
minder premie gaan betalen. Echter 
dat gebeurt straks in het nieuwe stel-
sel niet omdat in het nieuwe stelsel 
iedereen dezelfde premie betaalt.  

Als in de berekeningen blijkt dat die 
groep, nadeel in het nieuwe stelsel 
ondervinden, dan krijgen zij hiervoor 
een compensatie, en dit gaat dit dan 
ook van het vermogen af voordat dit 
verdeeld wordt over de individuele 
potjes.

Een volgende compensatie kan ook 
spelen, als er iets gedaan gaat wor-
den aan de achterstand van de in-
dexatie die er op dit moment bij het 
fonds is.  
De Pensioentafel heeft de ambitie 
uitgesproken, als er de mogelijk is, 
om de achterstand van de indexatie 
te compenseren. Wij hopen dat het 
bestuur van het fonds deze ambitie 
overneemt, afwachten dus.

Bij ons fonds is vanaf 2016 per indi-

vidu bijgehouden of er sprake is van 
een achterstand van indexatie. 

Alle compensaties zijn pas mogelijk 
en afhankelijk van de (actuele) dek-
kingsgraaf op het moment van inva-
ren.

Bij dit alles, wat bovenstaande aan de 
orde geweest is, heeft De Nederland-
se Bank, (DNB), een belangrijke rol.

Het complete pakket: opdrachtaan-
vaarding van het bestuur, uitkomst 
van het invaren, compensaties, ri-
sicohouding in het kader van de 
beleggingen van de verschillende 
cohorten, advies van het VO en de 
resultaten en het verloop van het 
Hoorrecht wordt aan de DNB aange-
boden. De DNB heeft maximaal een 
(1) jaar de tijd om het totale pakket 
goed te keuren. De goedkeuring kan 
ook in verschillende fase plaatsvin-
den

U zult wel begrijpen dat de DNB, dit 
niet allemaal tegelijk aangeboden 
krijgt, in het voortraject is ook regel-
matig met de DNB afgestemd of het 
bestuur van ons fonds op de goede 
weg.
De volgende keer zal ik ingaan hoe 
het VO omgaat en kan omgaan met 
het advies, als heel het VO daarover 
positief is gaat het soepel, maar er 
zijn drie geledingen, (werkgevers, 
actieve deelnemers en gepensio-
neerden), en de mening van elke ge-
leding is belangrijk!

Hartelijke groet, Sjef Marcelis, lid 
van het VO namens de BGV.

Emailadres: silecram@home.nl

Vanuit het VerantwoordingsOrgaan

mailto:silecram@home.nl
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‘Door den Directeur-Generaal van 
de staatsspoorwegen is aan [E.K-N], 

Wachtpost 57, een loffelijke vermel-
ding toegekend wegens betoonde 
eerlijkheid’, vertelt een kranten-
knipseltje aan de binnenzijde van 
de kaft van het mooiste spoorweg-
boek in mijn collectie: Maatschappij 
tot Exploitatie van Staatsspoorwegen 
1863-1913, een jubileumboek. Ik 
kreeg het boek van mijn opa, die 
in 1913 ondermachinist was, stand-
plaats Vlissingen. De loffelijke ver-
melding voor betoonde eerlijkheid 
is ruim 110 jaar geleden aan zijn 
moeder toegekend. Wachtpost 57 
lag onder de rook van Arnemuiden. 
Haar man was daar brugwachter 
en wegwerker bij het Staatsspoor. 
De familieoverlevering vertelt niet 
waarvoor Elizabeth loffelijk werd 
vermeld, maar betoonde eerlijkheid 
betekende doorgaans: een gevon-
den voorwerp terugbezorgen bij de 
eigenaar. 

Met mijn grootvader, intussen ge-
pensioneerd hoofdmachinist, heb ik 
nog eens op de bok gestaan van een 
3700. Die belevenis heeft voorgoed 
mijn beeld van het begrip locomotief 
gevestigd. Dat was in Roosendaal, dat 
door de aanleg van de spoorlijnen 
Antwerpen-Dordrecht en Rotterdam-
Vlissingen ontwaakte uit een staat van 
betrekkelijke versuffing en armoede. 
Spoorwegontsluiting, en zeker een 
spoorwegkruispunt, vormde een 
aantrekkelijke vesti-gingsvoorwaarde 
voor de opkomende industrie. Net 
zoals in onze dagen de beschikbaar-
heid van (liefst groene) en goedkope, 
dat wil zeggen door de belastingbe-
taler gesubsidieerde elektriciteit een 
aantrekkelijke vestigingsvoorwaarde 
is voor buitenlandse hyperscale data-
centres van bedrijven zoals Google en 
Microsoft. Wie daarvan geen duidelijk 
beeld heeft, moet eens over de A8 

van Hoorn naar de Afsluitdijk rijden. 
In de Wieringermeerpolder passeert 
men het nieuwste type industrie-
landschap, opgetrokken uit talloze, 
eenvormige dozen met reusachtige 
airco’s. Er beweegt niets en er werken 
heel weinig mensen. Dataverkeer, 
mailen, bellen, filmpjes versturen 
naar de andere kant van de wereld, ’t 
zou allemaal niet kunnen zonder zul-
ke elektriciteit verslindende centra.

De loffelijke vermelding voor Eliza-
beth is genoemd in Dienstorder nr. 
4927 van 26 november 1913, die al-
tijd in het boek bewaard is. Die dienst-
order is om twee redenen interessant: 
de verschillende motieven voor toe-
kenning van een loffelijke vermelding 
en de soorten van func-ties en rangen 
die destijds bestonden. Van de 45 ge-
noemde personeelsleden kregen er 
33 een ‘loffelijke vermelding wegens 
betoonde eerlijkheid’, acht wegens 
‘betoonde oplettendheid’, twee we-
gens ‘betoonde activiteit’, en twee 
wegens ‘het op oordeelkundige wijze 
verleenen van eerste hulp en het aan-
leggen van een voorloopig verband 
aan een verwonde.’ Onder de vele be-
roepen lees ik: wagenmaker, schilder, 

wisselwachter, aansluitingswachter 
bij de Maasbrug te Hedel, machi-
nisten in drie en conducteurs in vier 
klassen, adjunct-commies, klerk-tele-
grafist, surnumerair, treincontroleur, 
rangeermeester, arbeider-telegrafist, 
treinzadelmaker, voorman-poetser, 
poetser, bankwerker. 

Dienstorder 4927 somt de namen 
niet op in alfabetische volgorde op, 
maar in een soort mengvorm van 
de hiërarchie van de gepleegde wel-
daad en van de rangen en standen 
tussen en binnen de functies bij het 
Staatsspoor. Een verband aanleggen 
is als eerste genoemd, een betoonde 
activiteit, gevolgd door betoonde 
oplettendheid, staan hoger dan be-
toonde eerlijkheid. De overwegwach-
teres wordt als laatste genoemd: de 
enige vrouw op de lijst, in een nede-
rige functie. Maar ook een getrouwde 
vrouw met een dienstbetrekking. En 
dat was dan weer zeldzaam in een 
samenleving waarin het huwelijk 
vrijwel algemeen was aanvaard als 
automatische ontslaggrond voor de 
vrouw. 

Otto Reiziger

Column Otto Reiziger

Betoonde eerlijkheid 

Rail & OV neemt meer tijd voor een verantwoorde over-
gang naar de nieuwe pensioenregeling.

Het bestuur van Pensioenfonds Rail & OV heeft besloten 
de overgangsdatum naar het nieuwe pensioenregeling 
te verschuiven naar een later  moment. Het streven was 
om per 1 januari over te gaan naar de nieuwe pensioen-
regeling. Dit streven laten we nu los. We nemen meer 
tijd om de overgang zorgvuldig en verantwoord te re-
aliseren. De afspraken die gemaakt zijn met de sociale 
partners over de nieuwe pensioenregeling blijven vol-
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Het stadsbeeld van Dordrecht was in vroegere jaren moeilijk denkbaar zonder Edad, die een schakel vormde tussen  
Dordrecht en de buitengemeenten. De Edad heeft verschillende eigenaren gekend, zoals Dirkzwager, Schram en van 
Twist. Sinds 1941 is de familie Lipman eigenaar van het bedrijf.

De eerste jaren
Uit de hoeveelheid data en feiten die zijn genoemd in de 
historie van Edad, lichten we 1 april 1923 eruit als oprich-
tingsdatum van het bedrijf. Enkele weken voor die tijd ging 
het blijde bericht door s-Gravendeel en Wieldrecht dat er 
een bus zou gaan rijden van het s-Gravendeelse veer naar 
Dordrecht. En zowaar, op 2e paasdag, kwam er s-middags 
om 13.00 uur een T-Ford omnibus aanrijden. Er was zoveel 
belangstelling dat de politie eraan te pas moest komen.

Foto: Gelderse Tramweg Maatschappij

In de loop der jaren werd de bus als vervoermiddel popu-
lair, de diensten breidden zich uit en het wagenpark groei-

de. Men wilde uitstapjes maken en zo ontstond het tou-
ringcarbedrijf E.D.A.D. Een reisje naar Den Haag of Brussel 
was destijds een hele onderneming. De veertigerjaren 
brachten moeilijke tijden, maar het touringcarbedrijf ont-
wikkelde zich verder. Vlak voor de Tweede Wereldoorlog 
kwamen er enkele nieuwe bussen bij: Kromhouts van fl. 
16.000 per stuk; een vermogen in die tijd! Maar in de oor-
log werden alle bussen gevorderd. Ze verdwenen naar 
Frankrijk en werden nooit meer teruggezien.

Aan het einde van de oorlog waren er geen bussen over 
en kwamen de activiteiten stil te liggen. Na de oorlog 
werd er met man en macht gewerkt om weer enkele wa-
gens aan het rijden te krijgen. In 1948, toen we 25 jaar 
bestonden, floreerde Edad bijna beter dan ooit. Inmid-
dels was de passagiersboot ‘Thor’ aangeschaft, waarmee 
een veerdienst werd onderhouden tussen s-Gravendeel, 
Wieldrecht en Zwijndrecht. Bij de watersnoodramp van 
1953 heeft Edad een grote rol gespeeld bij de evacuatie 
van de mensen uit de verdronken Hoeksche Waard.

Foto: Regionaal Archief Dordrecht - Veerdienst IX

Na 33 jaar de lijndiensten te hebben verzorgd in Dord-
recht en omgeving, werd op 1 januari 1957 de concessie 
noodgedwongen overgedragen aan het destijds opge-
richte Gemeentelijk Vervoerbedrijf, later Stadsvervoer 
Dordrecht. 

Bron: Wikipedia

Jan Westerhuis

De Eerste Dordtse Autobus Dienst. E.D.A.D.

ledig intact. Dit betekend dat er voor deelnemers en 
gepensioneerden voorlopig niets verandert.

Op dit moment heeft Rail &OV nog geen nieuwe over-
gangsdatum vastgesteld. Het besluit over een nieuwe 
overgangsdatum nemen wij uiteraard in goed overleg 
met onze sociale partners en het verantwoordingsor-
gaan.
Via onze website blijven wij u informeren over de 
nieuwe pensioenregeling.
Hier leest u altijd de meest actuele informatie.
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Aan alle leden en lezers van ons maandblad “Met 
Pensioen”. 

Graag even uw aandacht svp. Het komt regelmatig 
voor dat bij overlijden, bedanken, adreswijzigingen en 
nieuwe ledenaanmeldingen de E-mails aan andere le-
den van het hoofdbestuur gestuurd worden. Dat geeft 
soms verwarring. Bij deze het verzoek alle mails betref-
fende bovengenoemde onderwerpen ALTIJD naar mij 
of de afdeling secretaris te zenden. Dit is de snelste ma-
nier om de ledenlijst aan te passen. Alle aanpassingen 
worden daarna direct door mij aan de penningmeester 
en redactie doorgegeven. 
Het E-mail adres is bgv.ov.ut.leden@gmail.com. Het 
mailadres vindt u ook op bladzijde 2 van het maand-
blad. Heeft u geen PC, laptop, smartphone of tablet kan 
het ook per post naar het volgend adres:

Ledenbestuur BGV, 
Noordendijk 49, 3311 RM. Dordrecht, 
of per telefoon 06-26664776

Vaak krijg ik mailtjes met vragen over de contributie. 
Als ledenadminstrateur heb ik geen bemoeienis betref-
fende geldzaken, daarvoor dient u contact op te nemen 
met de 2de penningmeester mw. Westerhuis.

Dus stuur uw mail met wijzigingen niet naar de voorzitter 
(Jan Sletterink,) niet naar de 2de penningmeester (Janny 
Westerhuis), niet naar de secretaris, (Theo Boelens) en ook 
niet naar hoofdbestuur bgv.ov.@zonnet.nl maar naar 
mij.

Bij voorbaat dank, Cor Voorderhaak

Mededeling ledenadminisdtratie

In het maandblad Railhobby wordt dit jaar uitgebreid 
stilgestaan bij het dieseltreinstel DE5 uit het begin 

van de jaren veertig.
Tijdens de Tweede Wereldoorlog werden de meeste 
van de achttien treinstellen beschadigd.
Met veel kunst en vliegwerk konden twaalf treinstellen 
na de bevrijding weer op de been worden gebracht.
Later werden zelfs twee treinstellen met behulp van do-
nor elektrische treinstellen samengesteld.
Om het artikel wat levendiger te maken is auteur Harold 
van der Meer op zoek naar een machinist die op dit ma-
terieel gereden heeft.
Op die wijze kan uit eerste hand een optekening van 
het rijden met de vijfjes worden gemaakt.
Wellicht heeft iemand ook nog een leuke anekdote; het 
schijnt dat voor het tot stilstand komen van de trein een 
gevoelige hand van de machinist nodig was.
Mocht een lezer het leuk lijken om een stukje te 
schrijven, dan kan contact worden opgenomen met;  
harold_zeearend@hotmail.com.

Uiteraard zal een presentexemplaar van het tijdschrift 
waarin het verhaal is opgenomen worden toegestuurd.

DE5 55 vastgelegd bij Werkspoor in Zuilen in 1940. 
Foto Werkspoor/Het Utrechts Archief.

mailto:bgv.ov.ut.leden@gmail.com
mailto:bgv.ov.@zonnet.nl 
mailto:harold_zeearend@hotmail.com
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Afdelingsnieuws

AlkmaarAlkmaar
Het is vandaag 11 februari als ik dit schrijf.
De laatste dag om wat te schrijven voor het blad in maart.
Dat valt niet mee, want er is niets schokkends voorgeval-
len wat het vertellen waard is.
Ik heb alleen een email ontvangen dat het ledenbestand 
van onze afdeling is gedaald tot onder de 100. Om precies 
te zijn 96 leden terwijl toen ik dit overnam van mijn voor-
ganger ruim 200 was.
Dat het niet goed gaat met de BGV mogen duidelijk zijn.
Nieuwe aanwas is er nauwelijks, dus als u iemand weet!

Op 8 april was een brunch gepland, door omstandighe-
den vervalt deze activiteit, en hebben we een gezellige 
soos met een verrassing.
Aanvang de normale tijd om 13.30.

Verder alle jarigen een fijne verjaardag en veel gezond-
heid toegewenst.
Hopelijk zien we elkaar in "De Terp'' te Alkmaar.

Agenda
11 maart aanvang 13.30
8 april aanvang 13.30
13 mei aanvang 13.30

Groeten, Hans van Westrienen

AmsterdamAmsterdam
Er bestaat een gezegde “geen nieuws is goed nieuws” en 
ik dacht, dat ik geen nieuws had. Maar achteraf bleek dat 
niet zo te zijn; goed nieuws en slecht nieuws. Ik begin 
met het goede nieuws. Ik had hier al eerder aandacht aan 
moeten besteden, namelijk aan het feit, dat Chantal, ons 
jongste bestuurslid, op 12 december van het afgelopen 
jaar het leven heeft geschonken aan een welgeschapen 
zoon en volgens wel ingelichte bronnen gaat het goed 
met moeder en mijn achterkleinzoon. En dan het slechte 
nieuws: het overlijden van ons ex-bestuurslid, bij velen 
van u welbekend Jan van den Berg, maar als ik de muta-
tiestaat van de maand februari mag geloven is Jan overle-
den op 06-08-2022, dat is dus al een poosje geleden. Over 
op de tijd van vandaag: donderdag 18 januari was de dag 
van onze maandelijkse bijeenkomst, maar dat was niet 

best. Door de winterse omstandigheden was de opkomst 
zeer matig. Slechts 12 leden, waaronder 3 bestuursleden, 
waren zo moedig om naar ons verblijf te komen. Ook onze 
voorzitter moest door een ernstige verkoudheid verstek 
laten gaan. Door een aantal tafels aan elkaar te schuiven 
konden we gezellig bij elkaar zitten om deel te nemen aan 
drie spellen bingo onder leiding van onze penningmees-
ter Marcel. Bovendien verhoogde Marcel de feestvreugde 
door ons allen te voorzien van twee consumptiebonnen. 
Ook konden we nog genieten van enkele heerlijke hapjes, 
dit alles ter ere van de nieuwjaarsbijeenkomst. Intussen is 
de jaarlijkse ledenvergadering alweer achter de rug, waar-
over later meer.
Eerst hebben we op donderdag 21 maart nog de paas-
viering met een voorleesbingo en verloting. 
Ondanks weinig nieuws vind ik dat het toch nog een aar-
dig verhaaltje is geworden. Ik zou willen zeggen, blijf allen 
gezond, zodat er op 21 maart een groot aantal mensen 
naar ons verblijf te Duivendrecht kan komen. 

Groeten, Kor Stuut

 
HaarlemHaarlem
Woensdag 7 februari, alweer de 2e bingomiddag van 
2024. De maand januari was een drukke maand er moes-
ten een aantal nieuwjaarsrecepties worden bezocht zo 
ook de Nieuwjaarsreceptie van de BGV welke traditiege-
trouw in het ontspanningsgebouw te Amersfoort wordt 
gehouden. Altijd leuk om op een informele manier be-
stuursleden van andere afdelingen te ontmoeten. Jam-
mer dat de afdeling Amsterdam en Alkmaar niet aanwe-
zig waren waardoor regio Noord West het een beetje liet 
afweten.

Maar terug naar het begin van mijn bijdrage. In verband 
met enkele zieken, 1 opzegging en ook nog 1 lid die maar 
even het Nederlandse weer is ontvlucht en in Spanje zit, is 
de opkomst erg mager maar gaan we toch van start met 
de eerste bingoronde. 

Zoals altijd stijgt na ongeveer een kwartiertje de span-
ning, wie zal er weggaan met de eerste bingo. Onze 
bingomaster heeft bedacht dat voor de verandering de-
gene die de 1e bingo heeft zelf iets mag uitzoeken van de 
prijzentafel. Mij valt het dan op dat je hoort fluisteren; ik 
moet er nog 1 of nee weer niet het juiste nummer en niet 



10

te vergeten het geluid van het afscheuren van het bingo-
blaadje waarop nog maar 1 nummer te gaan is, want dan 
kun je het nummer beter in de gaten houden. 

En ja hoor 1e bingo is voor? ondergetekende en heb ik 
de keuze. Het wordt een fles advocaat met een bus slag-
room. Na de pauze aan de slag met het 2e deel en krijg ik 
wederom een fles advocaat en een bus slagroom. Deze 
keer was het lot bepaald door de door mij getrokken 
kaart. Dus er kwam genoeg commentaar op mijn prijs. 
Maar al met al weer een gezellige middag en niemand die 
zonder een prijs naar huis gaat. 

Langs deze weg een spoedig herstel voor de zieken en 
hopen u weer te zien op de 1e woensdag van de maand. 

De datum is u bekend maar nog even in de herhaling: 
woensdag 6 maart we zijn dan alweer in de Lentemaand, 
daarna april, doet wat hij wil, maar blijft voor ons woens-
dag 3 april en dan alweer de laatste voor de zomerstop 
woensdag 1 mei.

Ria Luisini-Hulsmann

Heerlen / Midden LimburgHeerlen / Midden Limburg
Ik krijg een berichtje van Jan Westerhuis. ‘Denk je aan 
een stukje schrijven voor de afdeling Heerlen/Midden-
limburg?’ Hemeltje, helemaal vergeten. Tja, ook ik heb 
het wel eens druk, druk. Veel gaat het vandaag niet wor-
den. Ik wil in ieder geval aan onze leden laten weten dat 
op zondag 24 maart weer een ouderwets paasbrunch 
wordt georganiseerd. We starten om 11.00 uur. Laat u me 
even weten of u komt? Kan op onderstaand e-mailadres. 
Verder gaat het in onze afdeling het er rustig aan toe. Het 
wordt wat minder v.w.b. het aantal leden dat komt. Ik be-
grijp het wel. De doorsnee leeftijd wordt hoger. We wor-
den met z’n allen ouder. Vandaag las ik in het nieuws dat 
onze oud-premier, Dries van Agt, samen met zijn ‘meisje’, 
zoals hij altijd liet weten, op 93-jarige leeftijd is overleden. 
Die oud-premiers worden aardig oud. Neem destijds oud-
premier de Jong, op 100-jarige leeftijd. Daarentegen heb-
ben Lubbers (79) en Den Uyl (68) het met minder moeten 
doen. Zoals ik aan het begin van mijn stukje al aangaf, het 
blijft dit keer wat kort. Maar na de carnaval kijk ik weer uit 
naar uw komst in de Spuiklep. Blijven jullie vooral gezond 
en tot de woensdagen van 13.15 uur tot… de laatste bal 
de keu verlaten heeft. Vergeet u zich niet aan te melden 
voor de paasbrunch op zondag 24 maart?

Frans Evers 
f-evers@home.nl 
06 513 588 31

Oost GelderlandOost Gelderland
Dit artikel is mijn eerste stukje voor het BGV-blad met wat 
info van de afdeling Oost Gelderland. Sinds kort ben ik als 
extra lid voor hand- en spandiensten toegevoegd.

Onze afdeling zit sinds 1 januari 2024 zonder secreta-
ris en dus de dringende vraag vanuit het bestuur:
“Wie is bereid het secretariaat van de Afdeling Oost 
Gelderland op zich te nemen?”  Dit kost misschien een 
paar uurtjes per maand.

Het betreft contact onderhouden met het hoofdbestuur 
van de BGV in Utrecht, en gezellig samenwerken met de 
andere bestuursleden, tijdens de bijeenkomsten op de 
1ste woensdag van de maand.
(De laatste bijeenkomst voor de zomerstop is op 1 mei)
De ledenadministratie valt niet onder de werkzaamhe-
den, deze heeft onze penningmeester Constant Barend-
sen onder zijn beheer.

De afdeling Zutphen komt dus iedere 1ste woensdag van 
de maand bij elkaar, om 13.00 uur beginnen de kaarters, 
tussen 13.00 en 13.30 uur zijn de andere leden aanwezig 
en dan zijn er tussen de 25 en 35 leden voor een kopje 
koffie met wat lekkers. Er wordt gekaart, jokeren en kla-
verjassen, er kan worden gesjoeld, en natuurlijk de leuke 
bingoronden die door Constant (penningmeester & le-
denadministratie) gezellig aan elkaar worden gepraat.
Naast de leden uit de regio komen er zelfs leden voor 
deze gezellige middagen uit Elst, Culemborg, Huissen, 
Arnhem, en zelfs Den Bosch! met auto of trein.
Meestal is de middag rond 15.30 – 16.00 uur afgelopen en 
gaan de mensen huiswaarts.

Naast de middagen zijn er het afgelopen jaar diverse acti-
viteiten georganiseerd, zoals paasbingo, een busreis met 
een compleet verzorgde dag, de kerstbingo, etc.
Zolang het bestuur nog niet voltallig is hebben de 
bijeenkomsten prioriteit en staan sommige extra’s op 
een laag pitje.

U wordt uitgenodigd voor de paasbrunch op 3 april, wij 
beginnen dan om 11.00 uur.
Opgeven kan via de mail bgvzutphen@gmail.com of 
c.barendsen.sr@gmail.com. U kunt zich ook nog opge-
ven op de bijeenkomst van 6 maart. De kosten zijn € 18.00 
pp te voldoen bij opgave op rek.nr. NL66 INGB 0003 
5073 22 t.n.v. BGV Afdeling Oost Gelderland o.v.v. 
paasbrunch 2024 en eventuele dieetwensen. Opgave en 
betaling voor 27 maart.

Voor eventuele vragen, kunt u contact opnemen via de 
mail: bgvzutphen@gmail.com

mailto:f-evers@home.nl
mailto:bgvzutphen@gmail.com
mailto:c.barendsen.sr@gmail.com
mailto:bgvzutphen@gmail.com
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Of via de website van SSVZ Zutphen, www.ssvz-zutphen.nl 
daarop vindt u een TAB voor de BGV-pagina. Hierop staat 
alle belangrijke info, uitgebrachte tijdschriften, een link 
naar het contactformulier, etc.

Namens het bestuur, afdeling Oost Gelderland,
Vr.gr. Wilbert Horsting (beheer website en meewerkend 

bestuurslid)

Rotterdam / Den HaagRotterdam / Den Haag
Het maartnummer ligt weer bij u in de bus en iedereen 
is nieuwsgierig wat er weer te lezen valt van onze en an-
dere afdelingen. Op 21 maart begint de lente en hopen 
we op een zacht voorjaar. Laat ik beginnen met excuses 
voor het niet juist vermelden van de datum in januari. Per 
abuis schreef ik in het januarinummer dat we u op de16de 
weer terug zouden zien in het nieuwe jaar. Dat moest ui-
teraard 19e zijn. Maar ja, in de laatste maanden van 2023 
hadden we 3x een contactmiddag op die op de 19de viel 
dus ik was effe in de war. Oké, op naar het volgende. De 
bijeenkomst van 19 januari, nog nooit in ons bestaan wa-
ren er zo weinig leden aanwezig op deze derde dinsdag 
van de maand.  Slechts 11 leden waren binnen. Inclusief 
bestuur waren het 18 personen. Lag misschien aan het 
slechte weer, sneeuw en een lage temperatuur. Drie le-
den hadden de moeite genomen om ons in te lichten dat 
ze niet kwamen vanwege dat weer. Maar ook het vervoer 
op maat liet het afweten. Ondanks het lage aantal aan-
wezigen werd het toch nog gezellig. Laten we hopen dat 
in deze maand meer leden de weg zullen vinden naar de 
Poort. Brengt me op het volgende: we moeten even aan 
de bak voor de jaarvergadering. Eenmaal per jaar moet 
dat plaatsvinden. Er zijn bij ons geen schokkende dingen 
gebeurd dus als alles meezit kan het een snelle gebeur-
tenis worden. Wat jammer is, is dat het aantal leden van 
de afdeling gestaag afneemt en er slechts mondjesmaat 
nieuwe bijkomen. Dit is een tendens dat bij alle afdelin-
gen voorkomt. Op 1 januari 2020 had onze afdeling 334 
leden, nu nog maar 201. In tijd van vier jaar een verlies 
van 133 leden. Toen ik 25 jaar geleden het voorzitterschap 
overnam van Arie Dierkse waren er soms meer dan 100 
leden aanwezig in de zaal tijdens de contactdagen. Maar 
goed, dat is een gepasseerd station. Even iets anders, mis-
schien is dit andere leden wel eens overkomen. De laat-
ste maanden worden mijn echtgenote en ik midden in 
de nacht wakker van de beltoon van onze smartphones. 
(Maar ook de ledentelefoon). Als ik dan in de ochtend de 
oproeplijst bekijk, blijken dat nummers uit Pakistan en In-
dia te zijn. Is er weer een of andere mafkees die met zijn 
computer zit te spelen om te zien of we opnemen om 
een duur gesprek aan te gaan. Even een anekdote van 
iets soortgelijks. Jaren geleden werd ik gebeld door een 

dame die (in het Engels) namens Microsoft wist te vertel-
len dat mijn Windows PC fouten vertoonde en dat zij dat 
wel kon oplossen. Moest ik wel het bestandje Team Vie-
wer installeren want dan kon zij meekijken en de fouten 
er uit halen. Heb het spelletje voor een minuut of vijf mee-
gespeeld en zij snapte er niks dat het niet lukte.  Uitein-
delijk heb ik haar verteld dat ik een Apple PC had. Ze hing 
meteen op toen ik dat zei, nooit meer wat van gehoord. 
Beste leden, ik brei er een einde aan met zoals gewoonlijk 
de allerbeste wensen voor alle jarigen in maart en onze 
zieke medemens sterkte en beterschap. 
Graag willen we u op 19 maart verwelkomen in de Poort 
voor een leuke en gezellige middag. Daarna op 16 april 
alweer de laatste contactmiddag voor de zomerstop.

Uw voorzitter, Cor Voorderhaak

TwenteTwente
Maart roert zijn staart maar voor mij mag de lente wel 
beginnen. Als ik dit schrijf dan wordt voor vannacht weer 
nachtvorst verwacht. 
We hopen dat het zonnetje zich weer laat zien want dan 
ziet de wereld er anders uit. Met deze harde wind en de 
regen stuur je nog geen hond naar buiten. We blijven po-
sitief. Als het dan droog is toch maar even snel een bood-
schapje of een blokje rond. In februari waren de sneeuw-
klokjes al in bloei. En als straks de hyacinten bloeien dan 
geurt de tuin weer heerlijk naar het voorjaar.
We hebben de zieken bezocht en de mensen met een 
kroonjaar.
Als ik dit schrijf zitten we midden in het carnavalsgebeu-
ren. Wat kunnen de mensen er heerlijk van genieten. 
Gisteravond de verlichte parade in Hengelo was indruk-
wekkend. Wij volgen het allemaal wel via de TV met een 
lekkere warme kop koffie.

Van het hoofdbestuur het advies om regelmatig eens naar 
de site te gaan van de Koepel van Gepensioneerden, hier 
vindt u veel nieuws over de drie hoofdthema’s waarop zij 
zich richten “Pensioenen, Zorg, Welzijn & Wonen (ZWW) 
en inkomen en Koopkracht en AOW”

Er hebben zich jong gepensioneerden opgegeven bij 
onze groep. Ik kreeg te horen dat ze er niet veel meer 
kenden van ons ouderen. Maar daar zal na de algemene 
ledenvergadering wel verandering in komen. Wat daar 
besloten wordt kom ik de volgende maand op terug. 

21 februari vindt de algemene ledenvergadering plaats. 
In het volgende nummer meer hierover. Deze wordt na de 
pauze opgeluisterd met enkele ronden bingo wat bijna 
iedereen gezellig vindt en voor de anderen die het niet 

http://www.ssvz-zutphen.nl
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leuk vinden, de hilariteit als steeds de prijzen bij dezelfden 
vallen is vermakelijk.
Ook gaat hier het inschrijfformulier rond over ons bus-
uitstapje van 19 september. Wij als bestuur doen ons best 
om er weer een geslaagde dag van te maken. 

20 maart wordt onze bijeenkomst opgeluisterd door een 
zangeres. Trea heeft ook onze jubileummiddag opgeluis-
terd, wat enorm werd gewaardeerd door de leden. Trea 
treedt op door het hele land. Ze kan de muziek van 1945-
2023 ten gehore brengen, ook uw lievelingslied. Dus geef 
uw lievelingsmuziek door aan mij.

17 april is onze grote bingo met verloting dus hopen we 
op een goede opkomst ook al is bingo niet je ding, de ge-
zelligheid staat voorop.

Wij wensen iedereen een heerlijk zonnig voorjaar de feli-
citaties gaan uit naar iedereen die jarig is met de hartelijke 
felicitaties namens het bestuur. 
De zieken onder ons een spoedig herstel indien mogelijk. 
Weet dat we aan u allen denken.

Namens het bestuur, Zwaan Stassen

VenloVenlo
Op het moment dat ik dit stukje schrijf moet het carnaval 
of zoals we in Venlo zeggen “Vastelaovend” nog beginnen. 
De prinsen en prinsessen zijn al bijna allemaal uitgeroe-
pen de vastelaovendpekskes (carnavalskleren) zijn uit-
gezocht en de laatste hand wordt gelegd aan de praal-
wagens voor de grote optochten. Maar als jullie dit lezen 
moeten we alweer een jaar wachten op het volgende 
carnaval.

Veel nieuws heb ik nu niet te melden dus is het dit keer 
maar een kort stukje.
Volgende keer hoop ik wat meer over het komende jaar-
programma te kunnen schrijven.

De eerstvolgende activiteit is de jaarvergadering op 
maandag 11 maart.
Na de vergadering gaan we kienen met vele en mooie 
prijzen. De zaal is om 13.30 uur open en we beginnen om 
14.00 uur.
We hopen dat veel leden naar de jaarvergadering en het 
kienen komen.
Wil je mee kienen geef je dan op voor 5 maart, dit kan 
door de bijdrage van € 7,50 per kienkaart over te maken 
naar NL58 INGB 0002 2877 88 t.n.v. BGV. Afdeling Venlo.

Ton van der Burgt

Zuid WestZuid West
Op de valreep nog een stukje schrijven voor het maart-
nummer van Met Pensioen. Eerst kom ik nog even terug 
op de 1e bijeenkomst in het nieuwe jaar op donderdag 
11 januari. Deze middag kon Luc 40 personen welkom he-
ten voor weer een gezellige bijeenkomst met een drankje 
en een hapje namens het bestuur op het nieuwe jaar. We 
hopen dat ook dit jaar de opkomst zo blijft zoals die de 
laatste maanden is geweest. Met de bingo en de loterij 
werd deze middag tegen 16.00 uur afgesloten.
Het bestuur hoopt dat er op de volgende bijeenkomst, de 
jaarvergadering, weer net zoveel leden op komen dagen.
Op donderdag 8 februari begonnen we de dag met een 
bestuursvergadering waarbij een besluit werd genomen 
over het laten meedraaien van introducées op de regu-
liere bijeenkomsten.
Het volgende werd besloten: 
Een introducé mag in zijn geheel 2 keer gratis aan de 
reguliere bijeenkomst deelnemen waarna hem/haar ge-
vraagd zal worden of hij/zij lid wil worden.
Besluit hij/zij niet lid te worden dan betaalt hij/zij voor 
elke reguliere bijeenkomst € 2,50 extra. Dit bedrag is ge-
baseerd op 9 bijeenkomsten per jaar = 9 x €2,50= € 22,50 
terwijl een gewoon lid € 21,00 betaalt. 
Deze regeling geldt niet voor de bijzondere bijeenkom-
sten zoals Pasen, Kerst en andere bijzondere bijeenkom-
sten want hiervoor betalen zij al extra, als niet-lid.
Bovenstaand besluit is genomen omdat een introducé 
gebruik maakt van de faciliteiten die door de BGV Zuid-
west worden verstrekt zonder lid te zijn. Een volwaardig 
lid betaalt hiervoor.
In de middag van 8 februari werd de jaarvergadering ge-
houden die door 37 leden (ondanks het zeer slechte natte 
weer) bezocht werd en ook in aanwezigheid van de voor-
zitter van het hoofdbestuur Jan Sletterink.
Na de mededeling van bovenstaand besluit en de feli-
citatie aan de jubileumjarige in de maand februari werd 
de vergadering voortgezet met de bestuursverkiezing 
om dat volgens schema van aftreden de penningmees-
ter Joep Wouterson, de 2e voorzitter Ben Breepoel en 
alg. bestuurslid Kees Roose aftraden. Zij stelden zich alle 
3 herkiesbaar en omdat zich geen tegenkandidaten voor 
de functies hadden aangemeld werden zij weer voor een 
periode van 3 jaar benoemd.
Daar er in 2020 en 2021 geen kascontrole is geweest i.v.m. 
corona en het gehele verenigingsleven stil lag zijn Ria 
Wils-v Dorst, Toon v Dijk en Wim de Graaf in de jaarver-
gadering van 2023 benoemd voor de periode tot en met 
2025 en Reservelid Leo Nieuwlaat tot 2026. Er behoeven 
dus geen nieuwe leden benoemd te worden.
Bij het volgende onderdeel van deze bijeenkomst werd 
de voorzitter van de BGV ZW  Luc Zwegers naar voren 
geroepen omdat Jan Sletterink hem het speldje voor 10 
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jaar bestuurslid van de afdeling mocht opspelden. Met de 
roep, daar met op gedronken worden, werden wij gelijk 
op onze wensen bediend want het hoofdbestuur bood 
ons een consumptie hiervoor aan waarvoor hartelijke 
dank.
Nu was het de beurt aan de secretaris om zijn jaarverslag 
voor te lezen en deed Wim de Graaf verslag van de kas-
commissie die algehele decharge gaf aan het gevoerde 
beleid van de penningmeester. Joep bedankt! Het jaar-
verslag + begroting van de penningmeester lag ter in-
zage voor de belangstellenden.
Op de rondvraag kwam Cor Colster nog eens terug op 
het besluit over de introducé. Na nogmaals een uitleg 
waarom we dit besluit hadden genomen werd de jaarver-
gadering afgesloten en werd over gegaan met de gebrui-
kelijke bingo en loterij waarbij de prijzen deze keer eerlijk 
verdeeld werden bestuur/overige leden.
Tegen vier uur werd de bijeenkomst afgesloten en was 
het weer een knusse middag geweest.

Agenda
Volgende bijeenkomsten aanvang 13.30 uur
donderdag 14 maart
donderdag 11 april 
donderdag 16 mei (3e donderdag i.v.m. Hemelvaart 8 
mei)

Ton Vercruijssen 

Zwolle / Groningen / FrieslandZwolle / Groningen / Friesland
De BGV is in Zwolle aangesloten bij de Seniorenraad. Een 
samenwerking tussen de diverse ouderenbonden die 
actief zijn in Zwolle. Aangesloten hierbij zijn o.a. de KBO, 
PCOB, ANBO, FNV senioren, vertegenwoordigers van de 
Chinese gemeenschap, de Turkse gemeenschap en de In-
donesische gemeenschap. Ook WIJZ, organisator van di-
verse activiteiten op allerlei gebied is vertegenwoordigd. 
Doel is een duidelijke vertegenwoordiger te zijn van de 
senioren in de stad. Het dagelijks bestuur heeft regelma-
tig contact met de verantwoordelijke Zwolse wethouder 
en andere instanties zoals woningbouworganisaties. Voor 
de BGV zijn we op zoek naar een persoon die ons wil ver-
tegenwoordigen in deze organisatie. Helaas ben ik zelf 
schuldig aan die situatie, want ik stop, na 20 jaar, als uw 
vertegenwoordiger in deze Seniorenraad. Hebt u belang-
stelling, laat het even weten.

Dan nu terug naar onze eigen organisatie. Al een aantal 
jaren organiseren wij twee keer per jaar iets extra’s in de 
vorm van een buffet. Een stamppotbuffet en een buffet 
van de chinees. Van het eerste hebben we al kunnen ge-
nieten en de tweede gaat niet door. Gebrek aan personeel 
zorgt er voor dat we niet van het laatste buffet kunnen ge-
nieten. In plaats daarvan hebben we nu gekozen voor een 
saladebuffet met een soepje vooraf. Deze keer dus iets an-
ders, maar het zal zeker wel in de smaak vallen. Opgeven 
kan tijdens de soosmiddag van 20 maart of bij onze pen-
ningmeester (A. Dekker) via de telefoon (038 4538989) 
of via zijn mail a.dekker31@gmail.com. Opgave moet 
uiterlijk drie dagen voor de soosmiddag gedaan zijn, dat 
is daarom uiterlijk 14 april.
De kosten zijn weer standaard, slechts € 5. Het buffet zal 
worden geleverd en genuttigd na de soosmiddag van 17 
april. Op 8 mei sluiten we dit seizoen weer af.

Laten we elkaar gezond terug zien op onze middagen.

Namens het bestuur, Jan Post

mailto:a.dekker31@gmail.com
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Adreslijst van de afdelingssecretariaten
Afdeling Naam  secr. Straat Postcode Woonplaats Telefoon

Alkmaar H. van Westrienen Hasselaarsweg 12 1704 DW Heerhugowaard 072-5346959

Amsterdam K.H. Stuut Mediterraan 27 1566 SX Assendelft  075-6213271

Haarlem J.P. van Hout Baden Powellstraat 17 2037 SL Haarlem  06 16260722

Heerlen F. Evers    Gouverneurstraat 53    6411 XG   Heerlen    06-51358831

Maastricht H. Spits Weth. Broersstraat 3 6245 JA Eijsden 043-4093564

Rotterdam-Den Haag C.S. Voorderhaak Noordendijk 49 3311RM Dordrecht  06-26664776

Twente Mw. L. Bos-Ubbing Sloetsweg 192H 7556 HV Hengelo 074-2428726

Venlo Ton van der Burgt Breukenhof 16 5931 PZ  Tegelen 06-11420900

Zuid-West A. Vercruijssen  Helmersflat 94  4707 CP  Roosendaal  06 36372954

Oost Gelderland  C.H. Barendsen De Brink 278 5h 7206 KE  Zutphen 0575-472926

Zwolle G. Wolters Bonkenhavenstraat 10 8043 TC Zwolle 038-4212311

Onder de goede oplossingen wordt via loting de winnaar beloond met een cadeaubon ter waarde 
van € 12.50. De oplossing moet binnen 4 weken na verschijningsdatum worden ingezonden aan:

Van harte proficiat!

Bij inzending via E-mail graag de volgende gegevens vermelden: 
Maand en puzzeloplossing, Naam, Adres, Postcode en Woonplaats

Puzzeloplossing 1 - Voor aap staan

BGV Puzzelredactie,
Postbus 2030,
3500 GA Utrecht.

Of per e-mail aan:
bgv.ov@zonnet.nl

Winnaar:
D.G.C. Schouten
Barendrecht



Kruiswoordpuzzel

          Colofon

Contactpersonen

Inkomen en pensioenen:
Ine van Berkel

tel. 06-19013716
E-mail: ine.vberkel13@gmail.com

Belastingen:
Dhr. L.G.M. Englebert

Tel. 070-2123582
E-mail: lgmemiga@ziggo.nl

Rob Peijs
Tel. 06-44964216

E-mail: defiscalehulp@gmail.com

Zorg, welzijn en wonen:
Dhr. H. Spits

tel. 06-52614584
E-mail: h.spits1@hetnet.nl

Sluitingsdata kopij

Nummer april 2024
Sluiting kopij 9 maart 2024 

Verschijningsdatum 1 april 2024

Nummer mei 2024
Sluiting kopij 6 april 2024 

Verschijningsdatum 9 april 2024

Digitaal

bgv.ov        zonnet.nl

                   bgvov.nl

@
www.

       Advertenties
Maak ook gratis gebruik van 

onze rubrieken:

Contactadvertenties

Te koop

Te koop gevraagd

http://www.bgvov.nl
http://www.bgvov.nl


Naam en voorletters

Adres    Geboortedatum

Postcode  Woonplaats                          Tel.

E-mailadres:  

Meldt zich hierbij aan als lid van de B.G.V. vanaf: 

Hij/zij* was werkzaam bij  en ontvangt via Rail & OV uitkering of pensioen

Hij/zij* machtigt de Bond van Gepensioneerd Vervoerspersoneel voor incasso van de verschuldigde contributie per jaar  

van rekening                                                                                                            t.n.v.

Hij/zij* zal gaarne ingedeeld worden bij de afdeling

N.B. Indien van toepassing:  
Het eerdergenoemd lid werd aangebracht door

Adres, postcode en woonplaats Handtekening

Formulier s.v.p. volledig en duidelijk invullen met bij voorkeur hoofdletters!

BGV hecht grote waarde aan de bescherming van uw privacy. Wij behandelen uw gegevens vertrouwelijk en 
geheel in overeenstemming met de bepalingen in de Algemene Verordening Gegevensbescherming. 

Voor meer informatie zie onze privacy verklaring op onze website www.bgvov.nl

Aanmeldings- en machtigingsformulier van de BGV

Formulier opsturen naar Ledenadministratie BGV, Postbus 2030, 3500 GA  Utrecht


